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CC) roku prace naprawcze dróg po okresie zimowym rozpoczynały sic w
marcu, kwietniu, w zależności od pogody. Przetargi organizowane były
odpowiednio wcześnie. W okresie silnego wiosennego wzrostu roślin
niezbędne jest również wykaszanie poboczy dróg, szalenie istotne ze
względu bezpieczeństwa ruchu drogowego. Od dłuższego już czasu
wysłuchuję od mieszkańców wyrzutów, że Gmina jest niegospodarna, nie
dba o bezpieczeństwo i komfort Żyda swych podatników poprzez
zaniechanie swych obowiązków opisanych powyżej.

Co takiego stało się w tym roku, że prace z zakresu wymienionego powyżej
są prowadzone z poważnym opóźnieniem, lub wcale ? Jaka jest istotna
przyczyna rak drastycznych zaniedbań?

Bardzo proszę o wyraźną i rzeczową odpowiedź, bez zbytecznej demagogii
i meandrowania tematycznego.
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